

Août 2019.

Nos laboratoires de Montréal et de Hammond migrent vers ISO/IEC 17025-2017

Montréal, QC Canada et Hammond, IN USA - 1er août, 2019 - Conformément à la politique d'amélioration continue que nous observons depuis 1984, nous sommes fiers d'annoncer que nous avons officiellement mis à jour notre accréditation ISO en migrant de la norme ISO/IEC 17025-2005 vers ISO/IEC 17025-2017.

Ainsi, tous les tests effectués à nos laboratoires de Montréal et de Hammond sur les carburants, l'huile, les liquides de refroidissement et les graisses sont maintenant couverts par cette nouvelle norme internationale de qualité, la plus élevée pour les laboratoires; nous avons également optimisé toutes nos procédures d'analyses et de gestion en conséquence.

Tel que spécifié par l'Organisation internationale de normalisation, " la nouvelle édition de la norme englobe ... les nouvelles méthodes de travail des laboratoires d'aujourd'hui. Elle tient compte des évolutions techniques, du vocabulaire et des progrès informatiques, et reflète également la toute dernière version d'ISO 9001 sur le management de la qualité ...

ISO/IEC 17025:2017 permet aux laboratoires de mettre en œuvre un système qualité robuste et de démontrer leur compétence technique ainsi que leur capacité à produire de tels résultats. La norme contribue également à faciliter la coopération entre les laboratoires et d'autres organismes en assurant une meilleure acceptation des résultats dans différents pays. Les certificats et rapports d'essais peuvent être reconnus d'un pays à l'autre sans qu'il ne soit nécessaire de procéder à de nouveaux essais, facilitant ainsi le commerce international."

Toujours désireux d'améliorer la qualité de nos services d'analyses, les deux laboratoires Tribologik sont accrédités ISO depuis leurs débuts et nous continuons à mettre à jour notre accréditation pour nous maintenir au niveau des plus hauts standards de qualité.

Voir certificats page suivante.



PERRY JOHNSON LABORATORY
ACCREDITATION, INC.

Certificate of Accreditation

Perry Johnson Laboratory Accreditation, Inc. has assessed the Laboratory of:

Tribologik Corporation
1212 172nd Street, Hammond, IN 46324

(Hereinafter called the Organization) and hereby declares that Organization is accredited in accordance with the recognized International Standard:

ISO/IEC 17025:2017

This accreditation demonstrates technical competence for a defined scope and the operation of a laboratory quality management system (as outlined by the joint ISO-ILAC-IAP Communique dated April 2017):

Chemical Testing
(As detailed in the supplement)

Accreditation claims for such testing and/or calibration services shall only be made from addresses referenced within this certificate. This Accreditation is granted subject to the system rules governing the Accreditation referred to above, and the Organization hereby covenants with the Accreditation body's duty to observe and comply with the said rules.

For PJLA:

Tracy Sorenson
President/Operations Manager

Perry Johnson Laboratory
Accreditation, Inc. (PJLA)
755 W. Big Beaver, Suite 1325
Troy, Michigan 48064

Initial Accreditation Date:	Issue Date:	Expiration Date:
May 14, 2012	June 24, 2019	August 31, 2021

Accreditation No.:	Certificate No.:
73853	L19-310-2

The validity of this certificate is maintained through ongoing assessments based on a continuous accreditation cycle. The validity of this certificate should be confirmed through the PJLA website: www.pjla.com

Page 1 of 4



PERRY JOHNSON LABORATORY
ACCREDITATION, INC.

Certificate of Accreditation

Perry Johnson Laboratory Accreditation, Inc. has assessed the Laboratory of:

Predictive Maintenance Corporation-Tribologik®
6980 Cote de Liesse, Saint-Laurent, Quebec, Canada, H4T1Y5

(Hereinafter called the Organization) and hereby declares that Organization is accredited in accordance with the recognized International Standard:

ISO/IEC 17025:2017

This accreditation demonstrates technical competence for a defined scope and the operation of a laboratory quality management system (as outlined by the joint ISO-ILAC-IAP Communique dated April 2017):

Chemical Testing
(As detailed in the supplement)

Accreditation claims for such testing and/or calibration services shall only be made from addresses referenced within this certificate. This Accreditation is granted subject to the system rules governing the Accreditation referred to above, and the Organization hereby covenants with the Accreditation body's duty to observe and comply with the said rules.

For PJLA:

Tracy Sorenson
President/Operations Manager

Perry Johnson Laboratory
Accreditation, Inc. (PJLA)
755 W. Big Beaver, Suite 1325
Troy, Michigan 48064

Initial Accreditation Date:	Issue Date:	Expiration Date:
May 14, 2012	June 24, 2019	August 31, 2021

Accreditation No.:	Certificate No.:
73853	L19-310-1

The validity of this certificate is maintained through ongoing assessments based on a continuous accreditation cycle. The validity of this certificate should be confirmed through the PJLA website: www.pjla.com

Page 1 of 3

info@tribologik.com

Le meilleur allié de vos équipements!